
82 

 

 

 

社會工作學系 
Department of Social Work 

學位別 

Degree 

甄審方式 

Admission Evaluation 

系所指定應繳文件 

Additional Documents Required 

學士班

Bachelor’s 

資料審查

Documents Review 

1. 自傳。 

Autobiography. 

2. 讀書計畫。 

Study plan. 

3. 華語文能力測驗進階級以上之證書或其他相當之華語能力證

明（中文語系國家學生或在中文語系國家獲得前一學位之申

請者免繳）。 

A proof of Chinese proficiency with a minimum TOCFL level 3 or 
other equivalent proofs (exemption: applicants who are native 
Chinese speakers or have received their previous degree in a 
Chinese-speaking country). 

碩士班

Master’s 

資料審查 

Documents Review 

1. 自傳。 

Autobiography in Chinese or English. 

2. 讀書計畫。 

Study plan in Chinese or English. 

3. 推薦信 2 封。 

Two recommendation letters. 

4. 研究報告。 

Any research report in Chinese or English. 

5. 華語文能力測驗進階級以上之證書或其他相當之華語能力證

明。 

※在中文語系國家獲得前一學位之申請者免繳。 

A proof of Chinese proficiency with a minimum TOCFL level 3 or 
other equivalent proofs. 
※Exemption 
Applicants who have received their previous degree in a 
Chinese-speaking country. 

6. 英文 TOEIC 550 分以上或其他同等級之英語能力證明。 

※在英語系國家獲得前一學位之申請者免繳。 

A proof of English proficiency with a minimum TOEIC scores 550 
or other equivalent proofs. 
※Exemption 
Applicants who have received their previous degree in an 
English-speaking country. 
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備註 

Remarks 

1. 研究所限相關科系畢業者申請。 

Applicants of graduate programs should hold a degree in related fields. 

2. 大部分課程以中文授課，申請者須具備良好中文能力。 

Most courses are taught in Chinese, so applicants should have good command of 
Chinese. 

3. 申請者入學後，本系可依其學習狀況，要求學生至本校華語文中心上課。 

The enrolled students will need to undertake courses in the Center of Chinese Language 
and Culture of Fu Jen Catholic University to fulfill the requirement of the department. 

4. 本系學生須於大二學年度結束前，參加英文檢定考試。成績並應達 CEF 之 B1 進階

級或其他測驗相對應之同等級標準，未達上述標準者，須於大三結束前再考一次，

仍未通過者，大四必須修讀本系規定之英語課程且成績及格始具有畢業資格。 

Students are required to take one of the following English proficiency tests before the 
end of the second academic year, and should achieve CEF B1 Level or above or the 
equivalent of other English proficiency tests. 
Those who fail to achieve the above required scores should retake the test before the 
end of the third academic year. 
Those who fail two times should take English course at the forth academic year and 
pass it before graduation. 

聯絡資訊

Contact 

∥大學部 Undergraduate program∥ 

郭小姐 Ms. Kuo +886-2-2905-2988  051239@mail.fju.edu.tw 

 羅耀拉大樓3樓SL309 

SL309, 3rd floor, Loyola Hall 

∥研究所 Graduate program∥ 

陳小姐 Ms. Chen +886-2-2905-2610  073620@mail.fju.edu.tw 

 羅耀拉大樓3樓SL310 

SL310, 3rd floor, Loyola Hall 

系所網址

Website 
http://fjusocialwork.tw/ 
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